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سفیر ایران در روسیه: سازمان همکاری شانگهای و بریکس باید به سمت ایجاد ارز واحد
حرکت کنند

کشورهای عضو سازمان همکاری شانگهای و بریکس باید به سمت استفاده از ارزهای ملی در تسویه حساب ها و ایجاد

یک ارز واحد حرکت کنند، این به توسعه اقتصاد کشورها کمک می کند.

به گزارش آران نیوز به نقل از اسپوتنیک کاظم جلالی سفیر ایران در مسکو روز جمعه در شبکه
تلویزیونی "راسیا 24" گفت: کشورهای عضو سازمان همکاری شانگهای و بریکس باید به سمت
استفاده از ارزهای ملی در تسویه حساب ها و ایجاد یک ارز واحد حرکت کنند، این به توسعه

اقتصادی کشورها کمک می کند.
به نظر من باید به سمت استفاده از ارزهای ملی یا ایجاد یک واحد پولی بین کشورهای همفکر،
مثلاً در سازمان همکاری شانگهای یا بریکس ، حرکت کنیم، اینها سازمان های بزرگی هستند که
اقتصاد بسیار بزرگی دارند و قطعاً به سمت ایجاد ارز واحد حرکت خواهیم کرد، علاوه بر این که دلار

می تواند به اقتصاد ما کمک کند.
سفیر ایران: ما معتقدیم که البته باید وابستگی خود را به واحد پول کشورهایی که به اصطلاح از
پول خود علیه مردم دیگر و علیه اقتصادهای دیگر استفاده می کنند، کاهش دهیم. دلیلی برای

استفاده از پول آنها وجود ندارد.
ایده معرفی ارز جایگزین دلار در کشورهای بریکس بارها توسط رئیس جمهور برزیل لوئیز ایناسیو
لولا داسیلوا مطرح شد. در پایان ماه ژوئن، رهبر برزیل اعلام کرد که قصد دارد موضوع کنار گذاشتن
دلار در تسویه حساب های بین المللی را در نشست آتی بریکس در ماه سپتامبر مطرح کند. پیش از
این ابراهیم رئیسی رئیس جمهور ایران از کشورهای عضو سازمان همکاری شانگهای خواسته بود که

دلار آمریکا را کنار بگذارند زیرا این ارز ابزار هژمونی غرب است.
بیانیه مشترک دهلی نو که پس از نشست شورای سران کشورهای سازمان همکاری شانگهای که به
صورت آنلاین در چهارم ژوئیه به ریاست هند برگزار شد، امضا شد، بیان می کند که کشورهای این
سازمان به نفع افزایش سهم ارزهای ملی در تسویه حساب های متقابل توسط کشورهای ذینفع

است.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://fa.arannews.com/News/70495/
http://fa.arannews.com/News/70495/

